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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 25 september 2013 van 19:30 tot 
22:15 uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  

Voorzitter: Mw. R. Teluij  Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans, Maan Arkenbosch en René Strij-
bosch (Ronduit Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 

Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Mart Janssen(PvdA)  
Hans Wierts (AL) 

Afwezig: 
 
 
 
 

Evert Kneepkens 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
Roel Sniekers (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer Drs. J. van der Stappen 

De heer Mr. A. Thomassen 
De heer P.Verlinden 
De heer Drs. P. Vogels 

Ambtelijke ondersteuning  

Mw. J. van Aaken  
Mw. M. Bronckhorst 

De heer P. Pasmans 

Deelname door derden  
De heer Fiddelers van BsGW 

 

Aantal insprekers: -- Aantal publieke tribune: 1 personen 

 

 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij maakt melding van de 
afwezigheid en eventuele vervanging conform bovenstaand overzicht.  

 

Nr Onderwerp 

2 Vaststellen agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform concept vastgesteld 

 

Nr Onderwerp 

3 Verslag vorige vergadering 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt cf vastgesteld. 

 

Nr Onderwerp 

4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er zijn geen openstaande actiepunten 

 

Nr Onderwerp 

5 Spreekrecht niet commissieleden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 

Nr Onderwerp 

6a Raadsvoorstel Toetreding BsGW  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De heer Fiddelers geeft een presentatie over de totstandkoming van de BsGW, het doel en de visie 
over toetreding van nieuwe gemeenten. Hierna gaat hij samen met portefeuillehouder Thomassen 

in op de gestelde vragen. Een aantal vragen gesteld door de heer Arkenbosch, met bijbehorend 
antwoord is overigens te vinden in het raadsvragenboek in Decos, vraag nr. 243. 
De BsGW doet niet aan reservevorming. Alleen bij toetreding van gemeenten wordt er een buffer 
opgebouwd die bij niet benutten teruggaat naar die gemeenten. De bijdragen die gemeenten doen 
na toetreding moeten niet meer worden, alleen maar afnemen. De mensen die in dienst zijn bij de 
BsGW zijn allemaal ambtenaren. Het functiewaarderingssysteem is afkomstig van het systeem 
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zoals dit ook bij de Waterschappen gebruikt wordt.  
Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raad van 8 oktober 2013. 

  

Nr Onderwerp 

6b Raadsvoorstel Werkgeverschap Griffie 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Dit voorstel is bespreekrijp en kan worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 8 oktober. 

Het is dan nog zaak om drie raadsleden te benoemen. De fracties kunnen hiervoor kandidaten 
voordragen. 

 

Nr Onderwerp 

6c Raadsvoorstel Herschikking krediet speelvoorzieningen 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Dit voorstel is rijp voor bespreking in de raad van 8 oktober, en kan wat de commissie betreft 
zonder verdere beraadslagingen. Wel wordt gevraagd of er vanwege de verschuiving van werk-

zaamheden geen nadeel optreedt voor de BTW compensatie. Dit zal worden uitgezocht. In de 3e 
raadsrapportage 2013 wordt dit ook nog verantwoord. De werken worden zoveel mogelijk in eigen 
beheer uitgevoerd 

 

Nr Onderwerp 

6d Raadsvoorstel Toekomstige samenwerking Midden-Limburg 

 Conclusie / besluit / advies:   

 

 
 

Tot en met MIP 6 is het nog GOML. Daarna wordt er een samenwerkingsverband opgezet tussen 

de gemeenten in Midden-Limburg, waarbij per onderwerp een gemeente wel of niet kan meedoen. 
Het gaat bij deze samenwerking om meer dan alleen de fysieke component. Ook het Sociale do-
mein wordt betrokken bij de vormen van samenwerking. Hierdoor is de bijdrage van €1,50 per 
inwoner relatief minder dan de GOML bijdrage. Het voordeel is dat er een samenwerkingsverband 
is, en dat daarmee ook gemakkelijker meer geldstromen vanuit de Provincie naar Midden-Limburg 
kunnen komen.  

Het voorstel dat er nu ligt biedt een inkijk naar de toekomst. De raad kan nu aangeven of de ge-
kozen richting de goede is, en hierbij waar nodig kanttekeningen plaatsen die in de verdere uit-
werking worden meegenomen. Er wordt nog geen besluit genomen en het college zal terugkomen 
naar de raad als bij de uitvoering besluiten genomen moeten worden. 
Over de bespreekrijpheid bestaat verschil van  mening. De fracties Samen Verder, CDA en VVD 

achten het voorstel bespreekrijp, de fracties Ronduit Open, Progressief Leudal, PvdA en Alternatief 
Leudal willen eerst meer duidelijkheid.  

 

Nr Onderwerp 

6e Raadsvoorstel Wijziging Legesverordening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het initiatiefvoorstel van de fracties CDA, Samen Verder, VVD en Progressief Leudal voorziet in de 
mogelijkheid om mensen, die om medische redenen een rijbewijs aanvragen waarvan de geldig-
heidsduur minder dan de reguliere 5 jaren is een bedrag van  €12,50 in mindering te brengen op 
de leges. Volgens de indieners gaat het jaarlijks om ongeveer 80 rijbewijzen, en derhalve een be-

drag van € 1.000,00. Bijzondere bijstand is in deze gevallen niet aan de orde. De portefeuillehou-
der zal uitzoeken om hoeveel rijbewijzen het jaarlijks gaat, en welk bedrag hiermee gemoeid is. 
Andere partijen kunnen bij dit initiatief aansluiten. Vanaf 2014 zal de prijs van een rijbewijs overi-
gens gemaximeerd worden op € 38,64. Dit is ongeveer €7,00 minder dan de huidige leges. Hoe-
wel leges in principe kostendekkend moeten zijn, gaat het de indieners op de effecten van de kos-
tendekkendheid. mensen met een medische beperking  zijn zwaarder getroffen omdat ze vaker 

een rijbewijs moeten aanvragen, en ook al kosten moeten maken voor herkeuring, foto’s  en der-

gelijke. 
De indieners van het voorstel willen bij monde van de heer van den Beuken behandeling van dit 
voorstel in de komende raadsvergadering, waarbij het wel zo is dat de gevolgen hiervan kunnen  
worden meegenomen in de reguliere vaststelling van de legesverordening in december 2013.   

 

7a 2e Raadsrapportage 2013 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De lage opbrengst voor de omgevingsvergunningen is een gevolg van de huidige woningmarkt.  

Het college werkt aan een notitie waarin de mogelijkheden voor het voeren van lokaal beleid om 
de markt vlot te trekken in beeld worden gebracht. In november zal deze notitie aan de leden van 
de commissie Ruimte worden voorgelegd.  
Het BTW-voordeel van €150.000 komt elke jaar terug, maar is niet als structureel voordeel in te 
boeken. 
De aanwezige portefeuillehouders doen geen uitspraak over de duur van de beveiliging van het 
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pand Grote Kampweg. Dit onderwerp zal naar alle waarschijnlijkheid worden behandeld in de ko-
mende raadsvergadering. Het presidium zal zich hier op 1 oktober over uitspreken.  
Over het Samen Zorgen Huis wordt nog opgemerkt dat we het bedrag van € 45.000,00 kwijt zijn. 

Het bedrag van € 15.000,00 hoeft niet uitbetaald te worden als het project niet door gaat. In ok-
tober moet dit duidelijk zijn. In de commissie Samenleving van 23 september 2013 is dit even-
eens besproken. De portefeuillehouder verwijst hiervoor naar het verslag van die commissie.  

 

7b Nadere informatie uitzetting AZC 

 Conclusie / besluit / advies:  

 In 2011 is een gezin uitgezet dat tot dan verbleef in het AZC te Baexem. Het gezin heeft meege-
werkt toen duidelijk werd dat een asielprocedure verder geen zin had. Na de uitzetting is gebleken 
dat een meisje uit het gezin leukemie had. Er komt nog een landelijk geïnitieerd onderzoek naar 
he medisch handelen. Er zijn diverse gesprekken gevoerd, en de gemeente is in deze niets te 
verwijten. De commissie gaat akkoord met de uitleg.  

 

7c Collegemededeling ombudsfunctie 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Bedoeling van de indiener van het onderwerp, de heer van de Beuken, is tweeledig. Hij wil dat er 

meer bekendheid wordt gegeven aan het fenomeen ombudsman, en wil een opzetje van de kosten 
ingeval de gemeente zou besluiten om de ombudsfunctie, zoals die in de Algemene Wet Bestuurs-
recht staat door de gemeente zelf uitgevoerd zou worden. De jaarlijkse kosten voor de Nationale 
ombudsman bedragen € 7.000,00. De portefeuillehouder benadrukt dat de titel ombudsman zoals 
die in de wet staat een beschermde is, en dat niet iedereen dit kan doen. Hij vindt ombudswerk 
niet een taak van raadsleden.  

Omdat dit een politiek onderwerp is, wil de fractie Ronduit Open dit in de raad besproken hebben. 
De indiener van dit onderwerp meldt hierop dat het de fractie vrij staat om hierover een motie of 
voorstel in te dienen. De wethouder wil een poging doen om inzichtelijk te maken wat de kosten 
zijn voor een gemeentelijke ombudsfunctie. De commissie wacht eerst deze opzet af. De bekend-
making van de spelregels kan via de reguliere kanalen Website, Leudal nieuws, omroep 3ML.   

 

7d Vergaderkalender 2014 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De kalender wordt conform voorstel vastgesteld 

 

Nr Onderwerp 

8 Vitaal Leudal stand van zaken 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Directeur Bedrijfsvoering Mw. José van Aaken geeft een presentatie over de stand van zaken. De 
presentatie is bijgevoegd. Er zal een voortgangsrapportage worden opgesteld die in elke vergade-
ring in de commissie wordt besproken naar het voorbeeld van de projectenlijst Samenleving. 

 

Nr Onderwerp 

9 Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Wethouder Vogels maakt melding van de inval en ontruiming van de loods aan de Heythuyserweg 
in Horn. Hier is een amfetamine lab ontmanteld. De gemeente heeft het pand in regie genomen 
op basis van artikel 174a van de Gemeentewet. Op deze wijze hoopt men de kosten te zijner tijd 
te kunnen verhalen op de daders.  

Gevraagd wordt naar de stand van zaken rondom de beveiliging van het pand Grote Kampweg.  
Antwoord gelijk aan hetgeen is opgemerkt bij punt 7a.  

Er zijn zorgen over de ontwikkelingen bij de Westrom. De portefeuillehouder zegt op korte termijn 
te bezien welke informatie er voorhanden is, die verstrekt kan worden aan de raad c.q. Commis-
sie.  

 

Nr Onderwerp 

10 Sluiting  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22:10 uur. De 

volgende vergadering is op woensdag 30 oktober 2013 

 


